
	 	 	 	 Voorschoten,	september	2023	
	 	

Beste	vriend	van	Voorschoten	Lokaal,	

Het	nieuwe	poli8ek	jaar	is	begonnen!		
En	we	hadden	meteen	een	primeur:	Mar8ne	Zoun,	gemeenteraadslid	van	
Voorschoten	Lokaal,	trad	voor	het	eerst	op	als	commissievoorziCer.		

VoorziCer	voor	een	dag		

Omdat	de	vaste	voorziCer	verhinderd	was,	
trad	Mar8ne	Zoun	op	als	plaatsvervangend	
voorziCer	bij	de	Commissie	Wonen,	Ruimte	en	
Groen	op	7	september.	Dat	was	voor	het	eerst,	
en	ze	viel	meteen	met	haar	neus	in	de	boter:	
extra	op	de	agenda	stond	het	spreekrecht	
vanwege	de	zorgen	om	plannen	voor	boerderij	
Rodenburg.		

Mar8ne:	“Ik	was	best	zenuwach0g,	maar	het	ging	goed	en	ik	vond	het	erg	leuk	om	te	doen.	
Ik	heb	gelukkig	achteraf	ook	een	aantal	complimenten	gehad.”		
De	vergadering	verliep	prima	en	binnen	de	0jd,	dat	is	met	een	volle	agenda	en	drie	
insprekers,	zeker	een	compliment	aan	de	voorzi@er	waard!		

Wethouder	Hans	van	der	Elst	reageerde	op	de	
zorgen	van	de	insprekers.	Er	lopen	in	Voorschoten	
meerdere	bouwprojecten,	die	recent	regionaal	
zijn	vastgesteld	tot	2025.	Dit	gebeurt	binnen	
Holland	Rijnland.	De	herontwikkeling	van	de	
weilanden	van	boerderij	Rodenburg	staat	daar	
niet	bij.	En	die	komt	er	dus	ook	voorlopig	niet	bij.	
Tenzij	de	Gemeenteraad	daartoe	besluit.	
Natuurlijk	kan	een	projectontwikkelaar	plannen	
maken,	maar	over	de	uitvoering	beslist	de	
Gemeenteraad.	En	dat	is	nog	lang	niet	aan	de	
orde.		

Parkeren	
In	de	Commissie	WRG	kwam	ook	de	startno00e	parkeerbeleid	aan	bod.	OOewel,	welke	
regels	gaan	er	gelden	voor	parkeren.	Marleen	Persoon	was	daar	meteen	helder	over:	wat	
Voorschoten	Lokaal	betreO	komt	er	géén	betaald	parkeren	in	Voorschoten.	

VL	gelooft	in	de	eigen	kracht	van	mensen.	Daarbij	zien	wij	eigen	initiatief	en	ondernemerschap	als	de	
drijvende	kracht	in	de	samenleving.	Mensen	die	het	niet	alleen	kunnen,	verdienen	een	steuntje	in	de	rug.	



Burgemeester	voor	1	minuut		
	
Voorschoten	Lokaal	stond	ook	met	een	kraam	op	
de	Vrijwilligersmarkt.	Daar	kon	iedereen	terecht	
om	burgemeester	voor	1	minuut	te	worden,	
compleet	mét	ambtsketen	en	voorzi@ershamer.	Als	
bewijs	ontving	elke	deelnemer	die	dat	wilde	een	
cer0ficaat	met	foto.	Veel	Voorschotenaren	
maakten	daar	gebruik	van.	De	0jdelijke	
burgemeester	kwamen	met	originele	ideeën,	naast	
natuurlijk	de	grote	thema’s	zoals	betaalbaar	wonen	
en	vergrijzing	van	het	dorp.	
	

Fonds		

Gemeenteraadslid	Geert-Jan	van	den	Ende	is	
meteen	met	één	van	die	ideeën	aan	de	slag	gegaan.	
Voorschoten	heeO	een	aantal	evenementen,	
waarvoor	elk	jaar	weer	sponsoring	moet	worden	
geregeld.	Eén	van	de	0jdelijke	burgemeesters	heeO	
voorgesteld	om	een	fonds	op	te	richten	waar	deze	
evenementen	uit	betaald	kunnen	worden.	Dat	geeO	
helderheid	voor	de	organisa0es	en	con0nuïteit	voor	
de	toekomst.		
Geert-Jan	van	den	Ende:	“Ik	ga	dit	binnenkort	aan	
de	orde	stellen.”		

Gedragsregels		

Het	bestuur	zit	intussen	ook	niet	s0l.	Bij	een	volwassen	par0j	horen	gedragsregels	waar	
iedereen	binnen	de	par0j	achter	staat.	Deze	zijn	in	de	afgelopen	periode	door	het	bestuur	
ontwikkeld	en	door	bestuur	en	frac0e	onderschreven.		

Bestuursvoorzi@er	René	van	der	Smeede:	“Wij	vinden	een	integere	en	transparan0e	manier	
van	poli0ek	bedrijven	de	basis	voor	het	vertrouwen	in	onze	par0j.	Om	dat	tot	uitdrukking	te	
brengen	hebben	we	voor	ons	handelen	een	gedragscode	opgesteld.	Daarin	staat	bovenaan	
dat	bij	ons	handelen	het	belang	van	Voorschoten	voorop	staat	en	dat	we	ona\ankelijk	zijn.”	
	De	gedragsregels	zijn	te	vinden	op	onze	website:	Gedragscode	(voorschotenlokaal.nl)	
		

VL	gelooft	in	de	eigen	kracht	van	mensen.	Daarbij	zien	wij	eigen	initiatief	en	ondernemerschap	als	de	
drijvende	kracht	in	de	samenleving.	Mensen	die	het	niet	alleen	kunnen,	verdienen	een	steuntje	in	de	rug.	

https://voorschotenlokaal.nl/wp-content/uploads/2023/09/Gedragscode.pdf

